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Message Reflection for This Sunday 
本主日信息省思 

 
“Let the Little Children Come to Me”: 
1) Based on the message today, what can we learn from “total lunar eclipse”?   
2) What are the barriers that often hinder us from knowing Jesus and getting  
    close to Him?  
3) Jesus said, “Let the little children come to me.” What does he mean? 
4) Please read Isaiah 30:15 again and write down what it means to you in your  
    contexts. 
5) What action do you feel called to take this week through the message today? 
 
“讓小孩子到我這裡來”： 
1) 根據今天的信息，我們可以從「月全蝕」學習到什麼？ 
2) 什麼原因經常阻礙我們認識耶穌及親近他？  
3) 耶穌說：「讓小孩子到我這裡來。」這句話意謂著什麼？ 
4) 請再次閱讀以賽亞書 30:15，然後寫下這段經文對於你實際的生活景況 
    具有什麼樣的意義？ 
5) 你覺得今天的信息邀請你在這個禮拜中採取什麼樣的行動？ 
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Sunday Holy Eucharist Service 主日聖餐崇拜: 
10:00am  English & Mandarin (Bilingual) Holy Eucharist (Music) 

英華語 (雙語) 聖餐崇拜 (音樂) 

 

 

Twentieth Sunday after Pentecost: Proper 22, Year B 

(10:00 am Holy Eucharist Service: English & Mandarin) 

聖靈降臨後第二十主日︰合時儀文二十二，乙年 

   (早上 10 點英&華語聖餐崇拜) 

October 6, 2024 

Weekly Bible Reading Plan 每週讀經計畫                                                                                             

OT 舊約: 1Kgs 王上 16-22; Ezk 結 46-48; Dn 但 1-4; Ps 詩 102-109 

NT 新約: Col 西 3-4; 1Thes 帖前 1-5 

 
 



Readings for the Twentieth Sunday after Pentecost, Year B – Proper 22 
Almighty and everlasting God, you are always more ready to hear than we to pray, 

and to give more than we either desire or deserve: Pour upon us the abundance of 

your mercy, forgiving us those things of which our conscience is afraid, and 

giving us those good things for which we are not worthy to ask, except through 

the merits and mediation of Jesus Christ our Savior; who lives and reigns with 

you and the Holy Spirit, one God, for ever and ever. Amen. 
 

Job 1:1; 2:1-10 
There was once a man in the land of Uz whose name was Job. That man was 
blameless and upright, one who feared God and turned away from evil. One day 
the heavenly beings came to present themselves before the LORD, and Satan 
also came among them to present himself before the LORD. The LORD said to 
Satan, "Where have you come from?" Satan answered the LORD, "From going 
to and fro on the earth, and from walking up and down on it." The LORD said to 
Satan, "Have you considered my servant Job? There is no one like him on the 
earth, a blameless and upright man who fears God and turns away from evil. He 
still persists in his integrity, although you incited me against him, to destroy him 
for no reason." Then Satan answered the LORD, "Skin for skin! All that people 
have they will give to save their lives. But stretch out your hand now and touch 
his bone and his flesh, and he will curse you to your face." The LORD said to 
Satan, "Very well, he is in your power; only spare his life." So Satan went out 
from the presence of the LORD, and inflicted loathsome sores on Job from the 
sole of his foot to the crown of his head. Job took a potsherd with which to 
scrape himself, and sat among the ashes. Then his wife said to him, "Do you still 
persist in your integrity? Curse God, and die." But he said to her, "You speak as 
any foolish woman would speak. Shall we receive the good at the hand of God, 
and not receive the bad?" In all this Job did not sin with his lips. 
 
Psalm 8 
1 O Lord our Governor, * 

how exalted is your Name in all the world! 
2 Out of the mouths of infants and children * 

your majesty is praised above the heavens. 
3 You have set up a stronghold against your adversaries, * 

to quell the enemy and the avenger. 
4 When I consider your heavens, the work of your fingers, * 

the moon and the stars you have set in their courses, 
5 What is man that you should be mindful of him? * 

the son of man that you should seek him out? 
6 You have made him but little lower than the angels; * 

you adorn him with glory and honor; 
7 You give him mastery over the works of your hands; * 

you put all things under his feet: 
8 All sheep and oxen, * 

even the wild beasts of the field, 
9 The birds of the air, the fish of the sea, * 

and whatsoever walks in the paths of the sea. 
10 O Lord our Governor, * 

how exalted is your Name in all the world! 
 

Hebrews 1:1-4; 2:5-12 

Long ago God spoke to our ancestors in many and various ways by the prophets, 

but in these last days he has spoken to us by a Son, whom he appointed heir of 

all things, through whom he also created the worlds. He is the reflection of 

God's glory and the exact imprint of God's very being, and he sustains all things 

by his powerful word. When he had made purification for sins, he sat down at 

the right hand of the Majesty on high, having become as much superior to 

angels as the name he has inherited is more excellent than theirs. 

Now God did not subject the coming world, about which we are speaking, to 

angels. But someone has testified somewhere, 

"What are human beings that you are mindful of them, or mortals, that you care 

for them? You have made them for a little while lower than the angels; you have 

crowned them with glory and honor, subjecting all things under their feet."  

Now in subjecting all things to them, God left nothing outside their control. As 

it is, we do not yet see everything in subjection to them, but we do see Jesus, 

who for a little while was made lower than the angels, now crowned with glory 

and honor because of the suffering of death, so that by the grace of God he 

might taste death for everyone. It was fitting that God, for whom and through 

whom all things exist, in bringing many children to glory, should make the 

pioneer of their salvation perfect through sufferings. For the one who sanctifies 

and those who are sanctified all have one Father. For this reason Jesus is not 

ashamed to call them brothers and sisters, saying, "I will proclaim your name to 

my brothers and sisters, in the midst of the congregation I will praise you."  

 

Mark 10:2-16 

Some Pharisees came, and to test Jesus they asked, "Is it lawful for a man to 

divorce his wife?" He answered them, "What did Moses command you?" They 

said, "Moses allowed a man to write a certificate of dismissal and to divorce 

her." But Jesus said to them, "Because of your hardness of heart he wrote this 

commandment for you. But from the beginning of creation, 'God made them 

male and female.' 'For this reason a man shall leave his father and mother and be 

joined to his wife, and the two shall become one flesh.' So they are no longer 

two, but one flesh. Therefore what God has joined together, let no one separate." 

Then in the house the disciples asked him again about this matter. He said to 

them, "Whoever divorces his wife and marries another commits adultery against 

her; and if she divorces her husband and marries another, she commits adultery."  

People were bringing little children to him in order that he might touch them; 

and the disciples spoke sternly to them. But when Jesus saw this, he was 

indignant and said to them, "Let the little children come to me; do not stop them; 
for it is to such as these that the kingdom of God belongs. Truly I tell you, 

whoever does not receive the kingdom of God as a little child will never enter 

it." And he took them up in his arms, laid his hands on them, and blessed them. 

 

 



乙年︰聖靈降臨後第二十主日，合時儀文二十二︰ 

全能永生的上帝，主願意垂聽，過於我們願意祈求；主又施恩惠，

過於我們所盼望和所配得︰求主向我們大施憐憫，赦免我們良心

所畏懼的罪；更賞賜給我們，除了仰賴我們中保救主耶穌基督的

功勞外，我們不配祈求的恩典。聖父和聖子、聖靈，一同永生，

一同掌權，惟一上帝，永無窮盡。阿們。 

 

約伯記 1:1; 2:1-10 

烏斯地有一個人名叫約伯；那人完全正直，敬畏神，遠離惡事。

又有一天，神的眾子來侍立在耶和華面前，撒但也來在其中。 

耶和華問撒但說：「你從哪裡來？」撒但回答說：「我從地上走

去，往返而來。」耶和華問撒但說：「你曾用心察看我的僕人約

伯沒有？地上再沒有人像他完全正直，敬畏 神，遠離惡事。你

雖激動我攻擊他，無故地毀滅他，他仍然持守他的純正。」撒但

回答耶和華說：「人以皮代皮，情願捨去一切所有的，保全性

命。 

你且伸手傷他的骨頭和他的肉，他必當面棄掉你。」耶和華對撒

但說：「他在你手中，只要存留他的性命。」於是撒但從耶和華

面前退去，擊打約伯，使他從腳掌到頭頂長毒瘡。 約伯就坐在爐

灰中，拿瓦片刮身體。他的妻子對他說：「你仍然持守你的純正

嗎？你棄掉 神，死了吧！」約伯卻對她說：「你說話像愚頑的

婦一樣。噯！難道我們從 神手裡得福，不也受禍嗎？」在這一

切的事上約伯並不以口犯罪。 

 

詩篇 8 

8:1 耶和華我們的主阿、你的名在全地何其美． 

你將你的榮耀彰顯於天。 

8:2 你因敵人的緣故、從嬰孩和吃奶的口中、建立了能力、 

8:3       使仇敵和報仇的、閉口無言。 

8:4 我觀看你指頭所造的天、並你所陳設的月亮星宿、 

8:5 便說、人算甚麼、你竟顧念他． 

世人算甚麼、你竟眷顧他。 

8:6 你叫他比天使微小一點、並賜他榮耀尊貴為冠冕。 

8:7 你派他管理你手所造的、使萬物、 

8:8       就是一切的牛羊、田野的獸、 

8:9       空中的鳥、海裏的魚、凡經行海道的、都服在他的腳下。 

8:10 耶和華我們的主阿、你的名在全地何其美。 

 

希伯來書 1:1-4; 2:5-12 

上帝既在古時藉著眾先知、多次多方的曉諭列祖、就在這末世、
藉著他兒子曉諭我們、又早已立他為承受萬有的、也曾藉著他創
造諸世界．他是上帝榮耀所發的光輝、是上帝本體的真像、常用
他權能的命令托住萬有、他洗淨了人的罪、就坐在高天至大者的
右邊．他所承受的名、既比天使的名更尊貴、就遠超過天使。我
們所說將來的世界、上帝原沒有交給天使管轄。但有人在經上某
處證明說、『人算甚麼、你竟顧念他、世人算甚麼、你竟眷顧
他．你叫他比天使微小一點、賜他榮耀尊貴為冠冕、並將你手所
造的都派他管理．叫萬物都服在他的腳下。』既叫萬物都服他、
就沒有剩下一樣不服他的。只是如今我們還不見萬物都服他。惟
獨見那成為比天使小一點的耶穌、因為受死的苦、就得了尊貴榮
耀為冠冕、叫他因著上帝的恩、為人人嘗了死味。原來那為萬物
所屬、為萬物所本的、要領許多的兒子進榮耀裏去、使救他們的
元帥、因受苦難得以完全、本是合宜的。因那使人成聖的、和那
些得以成聖的、都是出於一．所以他稱他們為弟兄、也不以為
恥、說、『我要將你的名傳與我的弟兄、在會中我要頌揚你。』 
 
馬可福音 10:2-16 

有法利賽人來問他說、人休妻可以不可以、意思要試探他。耶穌
回答說、摩西吩咐你們的是甚麼。他們說、摩西許人寫了休書便
可以休妻。耶穌說、摩西因為你們的心硬、所以寫這條例給你
們。但從起初創造的時候、上帝造人是造男造女。因此人要離開
父母、與妻子連合、二人成為一體。既然如此、夫妻不再是兩個
人、乃是一體的了。所以上帝配合的、人不可分開。到了屋裏、
門徒就問他這事。耶穌對他們說、凡休妻另娶的、就是犯姦淫、
辜負他的妻子．妻子若離棄丈夫另嫁、也是犯姦淫了。有人帶著
小孩子來見耶穌、要耶穌摸他們、門徒便責備那些人。耶穌看見
就惱怒、對門徒說、讓小孩子到我這裏來、不要禁止他們．因為
在上帝國的、正是這樣的人。我實在告訴你們、凡要承受上帝國
的、若不像小孩子、斷不能進去。於是抱著小孩子、給他們按
手、為他們祝福。  

 
 



Announcements for October 6, 2024 
 

(1) Sanctuary Candle: The sanctuary candle this week is to continue to give 
thanks and pray for St. Thomas’ congregation. May the Lord strengthen our 
faith in Him and empower us to serve Him and His church faithfully! 
 
(2) Wed Live-Streaming Evening Prayer/Zoom Bible Study Schedule: 
10/9 & 10/30, Wed, 6:30 pm: Evening Prayer (Facebook); 10/16 & 11/6, 
Wed, 6:30 pm: Bible Study Fellowship (Zoom). All are welcome!  
(Please note: There’s no online gathering 10/17-28 due to Mo Fennie’s 
annual leave.) 
 
(3) Mo Fennie on Leave: 10/17-28, Thu-Mon: Many thanks to Fr Ric for 
supplying for her on two Sundays, 10/20 & 27.  
 
(4) Next Bishop’s Committee Meeting on Zoom: Fri, 11/1, 7:15 pm.  
All the committee members are to be online for the meeting, and everyone 
else interested is also welcome to join us.  
 
(5) Signup to Bring Food for the Church’s Coffee Hour after the 10:00 
Sunday Service: The sign-up sheet is posted on the window near the exit of 
the narthex. Any questions, please ask Janice Lee.   
 
(6) St. Thomas’ Pastoral Care Team Available to Support You: During the 
week, please feel free to contact Mo Fennie (626-274-3092; 
hsinfenchang@hotmail.com) or the contact person of your group: 
English: Dorothy Smith (dorothysmithpt@yahoo.com; 626-664-0037)  
Filipino: Karen Fradejas (kdacillo228@yahoo.com; 909-815-4672)  
Cantonese: Flora Chow (florachow42@gmail.com; 626-422-4724)  
Mandarin: Sabrina Lin (lingchun@hotmail.com; 646-250-1125)  
 
(7) Please Continue to Give Generously to Support God’s Church: You 
can send your personal check (made out to STEC) to St. Thomas Church, 
15694 Tetley St., Hacienda Hts, CA 91745 or do it online through our 
church website: www.stthomashh.com. Thank you for your loving care for 
God’s church! 

 

Prayer Request: For (1) Joyce White; (2) Maury & his family; (3) Jackie 
Gibson; (4) Daniel Adams; (5) Rosie & Bas Lim; (6) Dorothy & Mike 
Smith; (7) Roger (leukemia) & Janis Magnuson; (8) Paul Owen; (9) Ben 
Huang; (10) Edgar & Analou Fradejas; (11) Sally and her family; (12) Qian 
Li (burn injury); (13) Tonia and her family; (14) Araceli Fradejas; (15) Caryl 
Gonzales; (16) Catherine Lee; (17) Paula (Al’s wife); (18) Lili Tansiongco 
and her family; (19) Mo Fennie’s family; (20) Flora’s grandson Aaron 
(health); (21) Jay Perito (recovery from eye surgery). 
  

 

 

 

 

 

 

二零二四年十月六日家事公佈 
 
(1) 聖壇燭︰本週的聖壇燭要繼續為聖多馬堂弟兄姊妹獻上感恩和代
禱，求主加添我們信心和力量來忠心服事祂和祂的教會。 
 
(2)週間晚禱/查經網路直播聚會時間表： 
10/9 & 10/30–週三晚上6:30 晚禱 (臉書); 10/16 & 11/6–週三晚上6:30查
經團契 (Zoom)。歡迎參加！  
(請注意：張牧師將於10/17-28休年假，因此那期間的線上聚會暫停。) 
 
(3)張牧師休年假： 10/17-28, 週四~週一：非常感謝立．肯沙樂牧師暫
代張牧師於 10/20 及 27 兩主日主持聖餐崇拜。  
 
(4)下次堂務委員會會議透過 Zoom 舉行：週五，11/1，晚上 7:15。所
有委員務必參加; 有興趣會友也歡迎列席。  
  
(5)請登記奉獻食物給教會10:00崇拜後的茶點時間︰登記表張貼在
教堂等候處靠近出口旁邊的窗戶上。任何疑问请联络 Janice Lee.   
 
(6) 聖多馬堂教牧關懷小組會隨時成為你的支持︰週間，有任何需要，
請隨時連絡張牧師 (hsinfenchang@hotmail.com; 626-274-3092) 或您的小
組負責人聯絡： 
英語: Dorothy Smith (dorothysmithpt@yahoo.com; 626-664-0037)  
菲律賓: Karen Fradejas (kdacillo228@yahoo.com; 909-815-4672) 。 
粵語: Flora Chow (florachow42@gmail.com; 626-422-4724)  
華語: Sabrina Lin (lingchun@hotmail.com; 646-250-1125)  
 
(7)請繼續慷慨奉獻來支持主的教會︰您可以寄個人支票 (STEC)到
St. Thomas Church, 15694 Tetley St., Hacienda Hts, CA 91745或
透過教會網站: www.stthomashh.com。感謝您對主的教會所給予的
愛的關懷！  
 
 
 
代禱事項： 為 (1) Joyce White, (2) Maury 及家人, (3) Jackie Gibson (4) 
Daniel Adams, (5) 林醫師和林景崐, (6) Dorothy & Mike Smith, (7) Roger 
(白血病) & Janis Magnuson, (8) 翁天全, (9) 黃任夫, (10) Edgar 和 Analou 
Fradejas, (11) 孟莎及家人, (12) 李茜 (燒傷), (13) 袁彤及家人, (14) 
Araceli Fradejas, (15) Caryl Gonzales, (16) Cahterine Lee, (17) Paula (Al’s 
wife), (18) Lili Tansiongco 及家人, (19) 張牧師的家人, (20) 周李芳的長
孫 Aaron (健康), (21) Jay Perito (眼部手術復原)。 
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